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Ljubljana - Predstavniki Kapitalske
družbe (Kad) bodo na skupščinah
podjetij, v katerih ima Kad lastniški
delež, letos predvidoma predlagali,
da se za dividende nameni približno
tretjina čistega dobička, ostali bi-
lančni dobiček pa naj ostane ne-
razporejen. Predlog o pridobivanju
lastnih delnic bo predstavnik Kada
podprl le, če bo ta podrobno opre-
deljen. Na prvi pogled so tehnična
pravila po mnenju predsednika
uprave Kada Boruta Jamnika zelo
pomembna, saj so v preteklosti prav
odločanja o delitvi dobička in na-
kupu lastnih delnic pogosto pred-
stavljala mehanizem za menedžer-
ske odkupe.

Jamnik je včeraj skupaj z ostalima
članoma uprave Kada, Anjo Strojin
Štampar in Bachtiarjem Djalilom,
predstavil izhodišča za glasovanje
predstavnikov Kada na skupščinah
družb v letošnjemletu. Pri odločanju
o nagrajevanju nadzornih svetov in
upravnih odborov, uprav in direk-
torjev bo predstavnik Kada med dru-

gim upošteval zakon o prejemkih
poslovodstva v gospodarskih druž-
bah v večinski državni lasti in lasti
lokalnih skupnostih. Ta direktorjem
praviloma ne dovoljuje udeležbe pri
dobičku, osnovno plačilo je dolo-
čeno v razmerju s povprečno plačo v
skupini ali družbi, sprejemljiv del
plačila pa lahko znaša največ 30
odstotkov izplačanih osnovnih plač.
Odpravnina je omejena na največ
šestkratnik osnovnega plačila.

V Kadu so mnenja, da bi plačila
nadzornih svetov družb in članov
upravnih odborov, ki niso izvršilni
direktorji, veljalo urejati s skupš-
činskimi sklepi, ne preprosto za-
pisati v statut. Spremembe teh v

skladu z novelo zakona o gospo-
darskih družbah, ki spreminja na-
grajevanje nadzornih svetov, so po
mnenju Kada v domeni uprav družb,
zato jih Kad ne bo predlagal ali z
njimi širil dnevnih redov skupščin.

Kad bo svoje glasovanje na skup-
ščinah ostalim delničarjem napo-
vedoval vnaprej, enako velja za mo-
rebitne nasprotne predloge, če bo
čas dopuščal. Bo pa Kad v vsakem
primeru javno razkril svoje delovanje
na vsaki skupščini, je zagotovilaStro-
jin-Štamparjeva.
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Jamnik: Predlog zakona o
preoblikovanju Kada je kompromis
Zadnji predlog zakona o preoblikovanju Kada razume predsednik uprave
Kada Borut Jamnik kot kompromisni predlog. »Pomembno je, da je kljub
vsem vmesnim različicam ohranjen tisti najpomembnejši del
preoblikovanja, v katerem se razdeli upravljanje vzajemnih pokojninskih
skladov in pokojninskih produktov za dodatno pokojninsko zavarovanje in
upravljanje sredstev za pokojninsko blagajno,« je dejal Jamnik. Po
njegovem mnenju je pomembna tudi nedvoumno določena letna obveza
Kada do zavoda za pokojninsko in invalidsko zavarovanje.


